



CCHA is back on Instagram!

News

jennifer

February 2, 2023

0



Canadian Congenital Heart Alliance is back on Instagram with our new account @CCHA4LIFE!

You may have noticed we haven't updated our old IG in some time. We were locked out and sadly unable to recover the account. We are currently in the process of closing down our old page @cchaforlife and we hope you will follow us on this new one.

Please continue to support our CHD community by liking our posts, following our page, and turning on your notifications as you look forward to amazing content this Heart Month 2023!

You can also follow us on:

Facebook: @CCHAforlife

Twitter: @cchaforlife



Salut tout le monde! Canadian Congenital Heart Alliance est de retour sur Instagram avec notre nouvelle page @CCHA4LIFE!

Vous avez peut-être remarqué que nous n'avons pas mis à jour notre ancien IG depuis un certain temps. Nous avons été bloqués et malheureusement incapables de récupérer le compte. Nous sommes actuellement en train de fermer notre ancien compte @cchaforlife et nous espérons que vous nous suivrez sur ce nouveau.

Veuillez continuer à soutenir notre communauté CHD en aimant nos publications, en suivant notre page et en activant vos notifications pendant que vous attendez avec impatience le contenu incroyable de ce mois du cœur 2023 !

Vous pouvez également nous suivre sur :

Facebook: @CCHAforlife

Twitter: @cchaforlife

Tags:

[instagram](#)

[#instagram](#)

[#CHD](#)

[#HeartMonth](#)

[#MoisDuCoeur](#)

[#CardiopathieCongenitale](#)

[#1in100](#)

[CHD advocacy](#)

[CHD awareness](#)

[Heart Month](#)

[congenital heart defect](#)

[congenital heart disease](#)

[heart defect](#)